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Iktatószám: 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 2021. december 9. 
(csütörtök) napján 10 órakor a Polgármesteri Hivatal Dísztermében (7100 Szekszárd, Béla 
király tér 8.) megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:     
Gyurkovics János     alpolgármester 
Csillagné Szánthó Polixéna képviselő 
Faragó Zsolt képviselő 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér  képviselő 
Kővári László  képviselő 
Máté Péter  képviselő 
Móra Viktória  képviselő 
Murvai Árpád képviselő 
Zaják Rita  képviselő 
 
Távolmaradását jelezte:  
 
Ács Rezső  polgármester 
 
Távolmaradtak: 
Bomba Gábor László             képviselő 
Csötönyi László             képviselő 
Gulyás Róbert képviselő 
Illés Tamás képviselő 
Rácz Zoltán Rókus              képviselő 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Gábor Ferenc jegyző; 
dr. Göttlinger István aljegyző; 
dr. Biró Gyula aljegyző; 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető; 
Majnayné Sajben Anna igazgatóságvezető; 
Magyar Károly igazgatóságvezető; 
dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens, jkvvezető 
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Gyurkovics János alpolgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülésen 9 
fő képviselő megjelent, Ács Rezső polgármester kivételével más nem jelezte a 
távolmaradását, a Közgyűlés határozatképes, az ülést megnyitja. 
 
Gyurkovics János alpolgármester: Megkérem dr. Gábor Ferenc jegyzőt a napirendi pontok 
ismertetésére. Előtte Murvai Árpád képviselő ügyrendi hozzászólását hallhatjuk. 
 
Murvai Árpád képviselő: Köszönöm a szót. Két dolog miatt kértem ügyrendi szót. Javaslatot 
szeretnék tenni a meghívót kapcsán, ami politikatörténeti dokumentum lesz majd, hiszen ilyen 
meghívót ritkán olvas az ember, vagy soha. A felsorolt napirendi pontok után ott van, hogy 
tárgyalásra nem javasolt napirendek, előterjesztés hiányában, ugyanakkor ott van az 
előterjesztés száma. Olyan napirendi pontok vannak most beszerkesztve, amelyeket a 
december 2-i kérvényünkben és beadványunkban kértünk megtárgyalni. Úgy gondolom, hogy 
a képviselői indítványunk szabályos volt, ezen a meghívón sincs aláírás, mondhatom, hogy 
nem jó, nem igazi. A napirendi pontokkal kapcsolatban szeretném, hogy a Közgyűlés előtt 
maradna a 130-as, 127-es, a 131-es és a 132-es előterjesztés is, tehát a 2-es, 3-as, 4-es, 5-ös 
napirendi pont, továbbá szeretném, ha maradna az önkormányzati dolgozók premizálásával 
kapcsolatos napirend, illetve a tanácsnoki beszámoló a tűzifával kapcsolatban. Nem tartjuk 
szabályszerűnek ennek az ülésnek az összehívását, a mi beadványunkat megkerülve ilyen 
napirendi pontok kerülnek megtárgyalásra.  
 
Zaják Rita képviselő: Megvárom jegyző úr válaszát. 
 
Faragó Zsolt képviselő és Murvai Árpád képviselő 10 óra 8 perckor elhagyja az üléstermet, jelen 
van 7 fő képviselő, a Közgyűlés határozatképtelen. 
 
dr. Gábor Ferenc jegyző: Most távozik képviselő úr? Akkor miért javasolta a tárgyalást, ha 
elmegy? A kérdésre azért válaszolok és úgy látom, hogy határozatképtelen lett az ülés. Az ÉSZ 
frakció kezdeményezte ezt az ülést azokkal a napirendekkel, amik szerepelnek a meghívóban. 
Murvai képviselő az előbb elmondta, hogy miért került ez összehívásra és miért ezek a 
napirendek vannak, amit a Közgyűlés már december 2-án megtárgyalt. Mi is ezt kérdeztük 
Bomba Gábor frakcióvezető úrtól, hogy van-e értelme olyan napirendeket tárgyalni, 
amelyeket a Közgyűlés már megtárgyalt és döntést hozott, de nem érkezett érdemi válasz. A 
polgármester úr ezért az ÉSZ frakció által meghatározott valamennyi napirend tárgyalására 
javaslatot tett, annak ellenére, hogy okafogyottá vált. A mai ülés azért lett összehívva, mert az 
ÉSZ frakció kezdeményezte és 15 napon belül össze kellett hívni. Murvai elnök úr elmondta, 
hogy mit szeretne tárgyalni, majd ezt követően távozott mindkét ÉSZ-es képviselő, így 
határozatképtelen lett, nyilván ezzel tisztában voltak. Az ő kérésüknek tett eleget a 
polgármester úr. 
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Zaják Rita képviselő: Én kérek elnézést. 5-6 napirendi pont marad, amit meg tudtunk volna 
tárgyalni, köztük a kerékpáros attrakció, melynek beadási határideje december 17. Az ezzel 
kapcsolatos előterjesztés elkészült, de dönteni nem tudunk róla. Azt javaslom, hogy ezeken a 
napirendi pontokon menjünk végig. 
 
Gyurkovics János megállapítja, hogy jelen van 7 fő képviselő, a Közgyűlés határozatképtelen. 
ezért a Közgyűlés nyilvános ülését 10 óra 13 perckor berekeszti. 
 
 

K. m. f. 
 

Ács Rezső  dr. Gábor Ferenc 

polgármester jegyző 
 
 
 
 
 
  
 
 

 

 

 


